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 Den Norske Kirke   

Askim menighet   

Askim, 28.05.2025  

 Møtebok Askim menighetsråd   

Tid:  Onsdag 28.05.2025 klokka 1830  

Sted:  Grøtvedt menighetssenter  

Tilstede:  Kjell Oddvar Dahl, Niklas Karlsen, Annvor Greibesland, Oscar Lied, Kåre 
Sundbrei.  Fra administrasjonen: daglig leder Gunnlaug Brenne.  

Forfall: Arne Lein. Jan Fredriksen er innvilget fritak fra vervet til 01.09.25. 

Åpning utgikk, Kjell Dahl åpner neste møte i stedet for.  

SAKLISTE 

Sak 28/25  Godkjenning av møteinnkalling    

   Godkjent 

Sak 29/25  Godkjenning av sakliste   

   Godkjent 

Sak 30/25  Godkjenning av møtebok fra møte 27.03.2025  

    Godkjent via mail tidligere.  

Sak 31/25  Valg til styret i Stiftelsen Askim prestegård 

Forslag på personer og hvilke verv som skal fylles, samt virketid i styret, ble ettersendt 
og lagt frem i møtet.  

Kort info om drift og virksomhet på Prestegården ved styreleder Tormod Melnes og 
styremedlem Synnøve Rambek: 

 Styret i stiftelsen er godt fornøyd med dialogen mellom menighetsrådet og styret i 
stiftelsen. Vennelaget arbeider veldig godt med å skaffe inntekter til driften av 
eiendommen. Økonomien er bedre enn tidligere. Styret i stiftelsen imøteser gjerne et 
møte før sommeren eller tidlig i høstsemesteret for å fortsette drøfting om satsinger og 
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profil på aktivitetene i prestegården. Satte pris på å ha biskopen boende på 
prestegården under visitasen. Det er flere overnattinger enn tidligere og færre 
selskapsutleier. Har planer og søkt eksterne tilskudd til forbedringer på Låven (ute bl.a 
etablere parkeringsplass) og Fjøset. MR takker for orienteringen! 

Forslag til valg: 

Innstilling til valg av styremedlemmer i Stiftelsen Askim Prestegård.  

Askim menighetsråds møte 28. mai 2025 gjennomfører valget.  

 Styreleder  Tormod Melnæs  på valg 2026  

Styremedlem Synnøve Rambek  på valg 2026  

« Einar Bjorvand   på valg 2026  

« Sissel Moen    på valg 2025, ønsker ikke gjenvalg   

forslag nytt styremedlem:     

Anne-Ma Brevik, for 2 år. 

Styremedlem  Steinar Berg  på valg 2025, ønsker ikke gjenvalg  

Forslag nytt styremedlem:    

Tore Ingar Moen, for 2 år.    

Vararepr Randi Talseth   på valg 2026  

« Gunnar Aanstad   på valg 2025 forslag gjenvalg for 2 år.  

 Vedtak:  

Anne-Ma Brevik og Tore Ingar Moen valgt inn som styremedlemmer for 2 år.  

Gunnar Aandstad gjenvalgt som varamedlem for 2 år.  

 

Sak 32/25  Endelig vedtak om Strategiplan for Askim menighet 

Vedlegg i saken: Forslag til Strategiplan for Askim menighet 2025 - 2035 

Tidligere vedtak: (sak 21/25 i møte 27.03.25): 

Det omforente forslaget til Strategiplan for Askim menighet vedtas som retningsgivende for 
arbeidsgruppen som jobber videre med formuleringer og presentasjonsmåte.   
Vedtatte prioriterte satsingsområder:  

• Ungdom/tweens 
• Diakonale tiltak innenfor samtale og nærvær 
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Det oppnevnes arbeidsgruppe bestående av Oscar Lied, Arne Lein, Niklas Karlsen, Gunnlaug 
Brenne. Forslaget til Strategiplan presenteres på årsmøtet og innspill mottas. Endelig vedtak 
gjøres så i menighetsrådsmøtet i mai.  

  

Vedtaket fra mars er fulgt opp ved at arbeidsgruppa som ble oppnevnt arbeidet frem et 
strukturelt endret forslag, men uten vesentlige endringer i innhold. Forslaget ble 
presentert for menigheten den 13.04.25 på årsmøtet. Det kom ingen innspill ifht 
forslaget på det møtet.  

Forslaget ligger som vedlegg til denne saken.  

Vedtak:  

Strategiplan for Askim menighet vedtas slik den foreligger i vedlegg til saken, ingen 
endringer gjort i møtet. Strategiplanen gis et tidsrom på 10 år, men vil rulleres innenfor 
denne tidsperioden.  

Det nedsettes to utvalg med medlemmer fra menighetsrådet, ansatte, frivillige og 
brukere/personer i målgruppene. Utvalgene skal jobbe med utvikling av de to prioriterte 
satsingsområdene «Tweens og ungdom» og «Diakonale tiltak innenfor samtale og 
nærvær.»  

Konkret handlingsplan med prioriterte tiltak behandlet av de to utvalgene bearbeides av 
ansatte, og tiltakene legges inn i programvaren «Kirka Vår,» og blir da del av den 
helhetlige planen for Askim menighet. Konkret handlingsplan legges frem for 
menighetsrådet til godkjenning. Helhetlig plan for Askim menighet presenteres for 
menigheten på informasjonsmøte på et senere tidspunkt.  

 

Sak 33/25 Mandat og oppnevning av økonomigruppe 

Med bakgrunn i et underskudd i driften av menigheten, og da med særlig årsak i økte 
utgifter på Grøtvedt menighetssenter i 2024, fant menighetsrådet at det må arbeides 
med å redusere utgifter og øke inntekter, knyttet til både Grøtvedt menighetssenter og 
til menighetsdriften ellers. MR har ønsket at det jobbes mer intensivt og planmessig 
med å rekruttere givere til menighetens drift. Det ble bestemt å opprette en 
arbeidsgruppe som får et mandat å jobbe ut fra. Daglig leder er sekretær for gruppa.  

 Vedtak:  

Mandatet for arbeidsgruppe økonomi Askim menighet:  

Gruppen skal komme med forslag til tiltak som så behandles i menighetsrådet, eller 
gjennomføre tiltak som ikke trenger vedtak i menighetsrådet.  
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• Redusere utgifter knyttet til Grøtvedt menighetssenter. Gruppa bes se på alle 
aspekter ved driftsutgiftene, men spesielt på de største utgiftspostene. 

• Vurdere hvordan vi kan øke inntektene på Grøtvedt menighetssenter. 
• Foreslå en plan for å intensivere givertjenesten i menigheten, og også 

gjennomføre denne dersom menighetsrådet godkjenner planen. Ved 
gjennomføring av planen for givertjeneste kan gruppa knytte til seg flere personer 
som er med og jobber med rekruttering av givere og andre tiltak knyttet til 
revitalisering av givertjenesten.  

• Menigheten går til innkjøp av abonnement på datasystemet Solidus til bruk i 
administrasjon av givertjenesten.  

Leder, nestleder, sokneprest og daglig leder gis myndighet til å oppnevne medlemmer i 
gruppen.  

Daglig leder Gunnlaug Brenne er sekretær for gruppa.  

Oscar Lied og Annvor Greibesland ønsker å være medlemmer i arbeidsgruppa og delta i 
deler av arbeidet i mandatet.  

  

Sak 34/25  Orienteringer: 

Soknepresten: 

• Jobber med koordinering av arrangement og tiltak med Normisjon, slik at vi ikke 
får sammenfallende arrangementer. 

• Anbefaler medlemmene i menighetsrådet å lese boken «Har du husket å 
spørre?» om givertjeneste og hvordan jobbe med denne i menighet. Det kjøpes 
inn et eksemplar av boken til Økonomigruppa.  

• Markering i en gudstjeneste for prostipresten som skal slutte. Mulig dato er 
24.08.25. Oscar og Kjell forbereder dette.  

• 17.maigudstjenesten for første gang på mange år, ble bra, utfra en konstruktiv 
dialog med 17.maikomiteen i Askim. Gudstjenesten kom inn i det offisielle 
programmet og ble annonsert fra scenen i Folkeparken når toget kom inn der. 
Det var ca 70 tilstedeværende. Det ble også en fin og høytidelig markering ved 
minnemonumentet med kransenedleggelse rett etter gudstjenesten.  

Leder i rådet: 

• Ihht hva man ble enige om i fjor har ledelsen i rådet (leder, nestleder, sokneprest 
og daglig leder) drøftet hvordan vi skal forholde oss til informasjon om fellestiltak 
i kirken i Indre Østfold som det har vært uenighet om i vårt team hvorvidt vi skulle 
legge ut på Askim menighet sine digitale kanaler. Drøftingen rundt dette har 
konkludert med at også Askims digitale plattformer benyttes til å legge ut 
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informasjon om Regnbuemesse i likhet med alle tiltak som er definert som 
fellestiltak i IØKF.  

• Kirkekroa var åpen hele 17.mai og det ble veldig stort besøk. Vellykket.  
• I neste menighetsrådsmøte blir det lagt frem et forslag fra arbeidsgruppa som 

jobber med samlingene «Kirken og samfunnet» som det planlegges å avholde i 
Prestegården fra høsten av. Det vil være forslag om en dialogisk form, der det 
legges opp til en bro mellom samlingene som følger et tema.  

Daglig leder: 

• I fjor gjorde vi en foreløpig avtale med Læringsverkstedet barnehage Solkollen 
Askim (som leier underetasjen på Grøtvedt) om å være med og betale inntil kr. 
20.000,-for et takoverbygg ved utgangsdør, der vogner kan stå tørt med sovende 
barn når det regner. Vi sa det ikke ble aktuelt i 2024, men at vi kunne komme 
tilbake til saken. Ifht iverksetting av dette nå i 2025, har barnehagen et ønske om 
heller å bygge en frittstående platting med tak. Dette vil ikke øke verdien på 
bygget vårt, og vi kan ikke i vår økonomiske situasjon være med og sponse dette. 
I møte mellom barnehagestyrer og daglig leder den 07.05.25 ble vi enige om at 
huseier heller blir med og betaler inntil kr. 20.000,- for lydisolering av noen rom i 
bhg der dette er et prekært behov. Dette vil være med å øke verdien på bygget, og 
vi må holde hva vi lovet ifht å være med på noen forbedringer i huset for vår 
leietaker. I samme møte ga daglig leder tillatelse til at leietager kan male noen 
vegger og gjøre noe ren forskjønning på deres egen regning i lokalene de leier.  

• Spørsmål til lufting/drøfting: hadde det vært hensiktsmessig å slå sammen den 
årlige Menighetsfesten/medarbeiderfesten/frivilligfesten med «årsmøtet» til 
neste år? Flere menigheter gjør det slik. Hvorfor:  
® det er ikke lenger noe reelt årsmøte i menigheter, i og med at det er 

menighetsråd som gjør alle formelle vedtak ifbm årsmelding og regnskap. 
«Årsmøtet» er et rent informasjons-og drøftingsforum uten noen formell 
myndighet. Dersom det er behov for å få frem drøfting og innspill fra et 
bredere lag av menigheten, er det mer hensiktsmessig å innkalle til såkalt 
«Menighetsmøte», som kan avgi formelle innspill til menighetsrådet i 
konkrete saker, ihht til Kirkeordningen.  

® Menighetsfesten/frivilligfesten og «Årsmøtet» har vært avholdt omtrent på 
samme tid.  

® Det er mye de samme menneskene som har vært med på disse 
arrangementene.  

Menighetsrådet tar ideen til orientering og bestemte å drøfte saken nærmere ved en 
senere anledning.  

  

Vedtak: Orienteringene tas til etterretning.  
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Sak 35/25 Eventuelt  

• Søknad om støtte til Bibelkveld i Askim fra høsten 2025: Samarbeidstiltak med 
Misjonskirken i Askim. Vedtak: Menighetsrådet ønsker tiltaket velkommen ihht 
Strategiplanen og tar sin del av finansieringen av tiltaket med inntil kroner 8000,- 
årlig. Menighetsrådet ber arbeidsgruppa vurdere om det kan være aktuelt å ta en 
deltageravgift. 

  

Møtet avsluttet klokka 2030. 

 

For Askim menighetsråd;  

  

Kjell Dahl (sign.)      Gunnlaug Brenne 

Leder i Askim menighetsråd   daglig leder Askim menighet 


